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Revisions related to “Service Charges – An Easy guide to banking fees”

In relation to the announcement by Hong Kong Exchanges and Clearing Limited (HKEX) on the 
enhancements to the existing cash market trading fee structure, the content of “Service Charges – An 
Easy guide to banking fees” for Securities Services is revised and supplemented as follows with effect from 
1 January 2023 (“Effective Date”). New contents are underlined and removed contents are marked with 
strikethrough lines: 

Securities Services

Trade-related services (for HK Securities)

Trading Fee 
(by The Hong Kong Exchange & Clearing Limited)

0.005% 0.00565% on transaction amount for each 

transaction

You may also refer to the notification message related to the above FRC Transaction Levy on Online 
Securities Trading platform and SC Equities. If you wish to obtain a copy of the revised “Service Charges – An 
easy guide to banking fees, you may visit any of our branches or visit our website at sc.com/hk.

The above changes shall be binding on you if you retain or continue your banking relationship with us after 
the Effective Date. If you do not wish to accept the above changes, please refer to the applicable terms and 
conditions and let us know. We may however not be able to continue providing services to you if the above 
changes are not accepted.

For enquiry, please call our 24-hour Customer Service Hotline at 2886 8868. 

If there is any inconsistency or conflict between the English and Chinese versions, the English version shall 
prevail.

Standard Chartered Bank (Hong Kong) Limited 
December 2022

Standard Chartered Bank (Hong Kong) Limited (the “Bank”)
Notice of Change in relation to 

the “Service Charges – An easy guide to banking fees”

Issued by Standard Chartered Bank (Hong Kong) Limited 
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「服務收費 - 銀行服務收費一覽表」之修訂

就香港交易及結算所有限公司（香港交易所）優化現行的現貨市場交易費結構之宣布，本行之「 服

務收費 - 銀行服務收費一覽表 」之股票投資服務內容將於 2023年 1月 1 日起 (「生效日期」) 作出

修訂，更改列明如下。修訂之內容已用底線標記，刪除之內容已用刪除線。

股票交易服務

股票交易服務 (適用於香港股票)

交易費（由香港交易所收取） 每宗交易須按成交金額繳付0.005% 0.00565%

閣下亦可在網上股票交易平台及SC Equities留意有關上述財匯局交易徵費的通知。若閣下索取新

修訂之「 服務收費 - 銀行服務收費一覽表 」，可到本行任何一間分行或網頁sc.com/hk。

若閣下於生效日期後保持或繼續與本行的銀行業務關係，則上述變更將對閣下具有約束力。若閣 

下不願接受上述變更，請參閱適用條款及細則並告知本行。

如需查詢，請致電本行24小時客戶服務熱線：2886 8868。

若英文與中文版本之間有任何不一致之處，概以英文版本為準。  

渣打銀行（香港）有限公司

2022年 12月

渣打銀行（香港）有限公司（「本行」）
關於「服務收費 - 銀行服務收費一覽表」更改通知

由渣打銀行 ( 香港 ) 有限公司刊發


